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Hej, 
Annica Bergdahl heter jag och är en relativt
nybliven medlem i Arvika Brukshundklubb. Jag
har visserligen haft flera hundar tidigare men det
är först som pensionär och ägare till storpudeln
Undis som mitt intresse för hundsport vaknat Vi
har provat det mesta, med varierande resultat,
men både jag och Undis har lärt oss mycket tack
vare kunniga och hjälpsamma medlemmar på
klubben och duktiga instruktörer. Det jag hoppas
på med det fortsatta arbetet i klubben är att både
amatörer som jag och elitsatsande förare skall
känna sig lika hemma och välkomna på klubben.


